



الوطنية
شركة التأمين الوطنية



Ref : Acc / 201 / 2018

اشارة رقم : م ح / 201 / 2018

Date : 16 / 4 / 2018

التاريخ : 2018 / 4 / 16

To : Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange

السادة : هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان

**Subject : Invitation to attend an
Extraordinary General Assembly Meeting**

**الموضوع : دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة غير
عادي**

The Board of Directors of (National Insurance Company) cordially invites you to attend the Extraordinary General Assembly Meeting which will be held on Tuesday , 15/5/2018 at (National Portfolio Securities) to discuss following matters:

يسر مجلس ادارة شركة (التأمين الوطنية م.ع.م) دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة الواحدة ظهراً يوم الثلاثاء الموافق 2018/5/15 في مقر شركة (المحفظة الوطنية للأوراق المالية) وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي :

1. Amending the Company's Articles and Memorandum of Association

1. تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي.

Paragraph before amendment

نص الفقرة قبل التعديل :-

Board of directors member is required to be owner at least 20,000 shares of the company shares and A member who does not have that number of shares may be not nominated as a member of the board of director of the company

يشترط في اهلية عضو مجلس الادارة ان يكون مالكا لعشرين الف سهم من اسهم الشركة على الاقل ولا يجوز ترشيح من لا يملك ذلك العدد للعضوية.

Paragraph after amendment

نص الفقرة بعد التعديل :-

Board of directors member is required to be owner at least 1,000 shares of the company shares and A member who does not have that number of shares may be not nominated as a member of the board of director of the company

يشترط في اهلية عضو مجلس الادارة ان يكون مالكا لالف سهم من اسهم الشركة على الاقل ولا يجوز ترشيح من لا يملك ذلك العدد للعضوية.

kindly accept our high appreciation and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

National Insurance Co
General Manager

شركة التأمين الوطنية م.ع.م
المدير العام

Manal Jarrar

منال جرار

بورصة عمان	
الدائرة الإدارية والمالية	
الديوان	
١٦ نيسان ٢٠١٨	
2093	
21021	الرقم التسلسل:
21021	رقم الملف:
21021	الجهة المختصة: